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Protokół 

z odbytej X sesji Rady  Gminy w Rozprzy w dniu 14 października 2011 roku 

  

Obrady rozpoczęto o godzinie 10-tej w sali nr 3 Urzędu Gminy w Rozprzy. 

 

Punkt  1 

Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum 

 

Obrady powadził Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Gemel. Powitał radnych oraz osoby 

biorące udział w sesji. 

W obradach uczestniczyło 14 radnych. Nieobecny usprawiedliwiony był radny Dariusz 

Jagiełło. Lista obecności w załączeniu. 

 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Janusz Jędrzejczyk        Wójt Gminy 

2. Artur Cubała                 Zastępca Wójta  

3. Bożena Nagrodzka        Sekretarz Gminy 

4. Bogdan Górecki            Skarbnik Gminy 

5. Ilona Maćkiewicz          Radca Prawny 

6. Małgorzata Wrzeszcz   Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa 

 

Przed przystąpieniem do realizacji porządku obrad  Przewodniczący Rady wraz z Wójtem 

Gminy wręczyli nagrodę pieniężną  Panu Mariuszowi Próbie za osiągnięcia w sporcie życząc 

dalszych sukcesów w karierze zawodowej. 

Natomiast Wójtowi Gminy Januszowi Jędrzejczykowi  Przewodniczący Tomasz Gemel 

w imieniu Rady złożył gratulacje i życzenia z okazji 20 letniej pracy w samorządzie. 

Obdarowani podziękowali za życzenia. 

 

Punkt 2 

Przedstawienie porządku obrad i przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji 

 

Przewodniczący Rady Tomasz Gemel zapytał, czy są uwagi do porządku obrad, który 

otrzymali radni wraz z materiałami na sesję. Zmian nie wniesiono w związku z powyższym 

porządek realizowany był  w następującym brzmieniu: 

 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 

2. Przedstawienie porządku obrad oraz przyjęcie protokółu z IX sesji Rady Gminy. 

3. Informacja Wójta Gminy z działalności między sesjami. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu i w budżecie Gminy Rozprza na 2011 rok. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Rozprza na lata 2011-2022. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki ze środków EFRWP  

w Warszawie.  
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7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie  części nieruchomości 

oznaczonej numerem 343/3 położonej w miejscowości w Straszowie. 

8. Wybór ławników na kadencję w latach 2012-2015. 

9. Interpelacje, wolne wnioski i zapytania. 

10. Zakończenie obrad. 

Protokół z IX sesji Rady Gminy przyjęto przy jednym głosie wstrzymującym radnego Janusza 

Miszteli ze względu na nieobecność na sesji. 

 

 

Punkt 3 

Informacja Wójta Gminy z działalności między sesjami 

 

Wójt Gminy Janusz Jędrzejczyk przedstawił bieżące sprawy. 

Mówił między innymi o: 

-  pracach przygotowawczych związanych z wyborami do Sejmu RP i Senatu RP, 

-  odbytych spotkaniach w szkołach w związku rozpoczęciem nowego roku szkolnego, 

-  zakończonej inwestycji pn. „Budowa drogi w Pieńkach” - wykonawca zgłosił  inwestycję do   

   odbioru. W najbliższych dniach zostanie podpisany protokół odbioru. 

-  końcowej fazie realizacji inwestycji w Szkole Podstawowej w Rozprzy –pn. „ Przebudowa  

   bloku żywieniowego” – zakupiony został sprzęt do wyposażenia kuchni, odnowiona została   

   również świetlico-stołówka  przy kuchni, która niebawem zostanie uruchomiona, 

-  potwierdzeniu przez  Urząd Marszałkowski w Łodzi o pozyskanych środkach z Unii  

    Europejskiej na budowę przyłącza kanalizacyjnego do budynku przy ul. Częstochowskiej  

    w Niechcicach. Całość wyżej wymienionego zadania to 180.000 zł, natomiast   

    dofinansowanie jakie gmina ma pozyskać to  kwota  około 100.000 zł. 

 

Ponadto Wójt poinformował o: 

-  podpisanych protokołach  z przeprowadzonej kontroli przez Regionalną Izbę  

   Obrachunkową w Łodzi w Urzędzie Gminy i w Zakładzie Gospodarki Komunalnej. 

   Obecnie urząd i zakład oczekuje na zalecenia pokontrolne z RIO, 

-  wpłaceniu połowy kwoty z 600.000 zł i spisaniu aktu notarialnego na zakup obiektu  

    pawilonu handlowego usytuowanego przy ul. Kościuszki w Rozprzy od Gminnej Spółdzielni.  

    Druga transza zgodnie z podpisaną umową zostanie przekazana pod koniec listopada br. 

    i od tego czasu gmina będzie miała możliwość działania jako pełnoprawny właściciel   

    budynku. Po przejęciu budynku konieczna będzie jego modernizacja, 

-  składanych wnioskach do budżetu gminy na 2012 rok  na podstawie, których zostanie  

   przygotowany projekt budżetu, 

-  nowych zadaniach dla samorządów tj. obowiązkach, uprawnieniach i sankcjach związanych   

    z gospodarką odpadami komunalnymi wynikających ze zmian wprowadzonych nowelizacją  

    ustawy o utrzymaniu czystości i porządku.  Z tego tytułu ma wejść w życie nowy podatek,          

    stawki podatku ustalać będzie Rada Gminy,  

   - uczestnictwie wraz z Przewodniczącym Rady w Kongresie Kapitału Finansów   

     Samorządowych w Warszawie, gdzie dużo mówiono o zadłużeniu gmin, a także  

     o finansach państwa. 
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W nawiązaniu do Ustawy o utrzymaniu czystości i porządku Przewodniczący Rady 

poinformował, że w biurze Rady Gminy znajdują się materiały z którymi radni  mogą się 

zapoznać. 

 

W dalszej części obrad głos zabrał Zastępca Wójta Artur Cubała informując, że w każdy 

wtorek od godziny 13-tej w Urzędzie Gminy pełni dyżur konsultacyjny Pan Mariusz Szklarek 

Sekretarz Stowarzyszenia Lokalnej Grupy Działania BUD-UJ RAZEM. 

Pan Mariusz Szklarek przedstawił plan podziału środków dla Gminy Rozprza na 2012 rok tj. 

-  627.000 zł netto programy – Odnowa i Rozwój Wsi 

-    85.000 zł netto projekty małe. 

Do programów małych dofinansowanie roczne wynosi 80%, natomiast 20% można wykazać 

w pracy własnej. 

W roku 2012 mogą być złożone projekty na łączna kwotę 712.000 zł. 

Zwrócił się radnych o informowanie mieszkańców o tworzeniu na terenie gminy mikro 

przedsiębiorstw  i skorzystania z dofinansowania. 

 

Następnie Zastępca Wójta poinformował o odbytym spotkaniu  w dniu 21 września br.  

z przedstawicielami firmy zajmującej się montażem kolektorów słonecznych.  

Szczegółowe informacje znajdują się na stronie internetowej. 

Natomiast odnośnie przydomowych oczyszczalni planowany jest wyjazd do Gminy Łęki 

Szlacheckie celem zapoznania się funkcjonowaniem wykonanych już przydomowych 

oczyszczalni.  

 

Punkt 4 

Zmiany budżetu i w budżecie Gminy Rozprza na 2011 rok 

 

Skarbnik Gminy Bogdan Górecki zapoznał Radę z proponowanymi zmianami w planie 

dochodów budżetowych, których saldo zmian wynosi 18.000 zł. 

Następnie omówił proponowane zmiany w planie wydatków budżetowych. 

W załączniku inwestycyjnym uwzględnione zostały zmiany, które wynikają załącznika 

dotyczącego zmian w planie wydatków. 

Ponadto Skarbnik Gminy dodał, że zmiany w planie dochodów i wydatków budżetu Gminy 

Rozprza nie powodują zmiany deficytu budżetowego. 

 

Natomiast Przewodniczący Rady Gminy zapoznał z pozytywną opinią Komisji Budżetu, 

Finansów i Rozwoju Gospodarczego. Opinia w załączeniu protokółu.   

 

Pytań ze strony radnych do proponowanych zmian nie było . 

 

Rada Gminy przyjęła jednogłośnie  

 

Uchwałę X/78/11 

w sprawie zmian budżetu i w budżecie Gminy Rozprza na 2011 rok 

 

Uchwała w załączeniu protokółu. 
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Punkt 5 

Zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Rozprza na lata 2011-2022 

 

           Skarbnik Gminy Bogdan Górecki poinformował, że w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej w danych dotyczących 2011 roku wprowadzono aktualne zmiany w budżecie. 

Uaktualniono limity wydatków majątkowych, które wynikają z planowanych przedsięwzięć 

na lata 2011-2012. 

W 2012 roku w planowanych  dochodach majątkowych  umieszczono środki na spłatę 

zaciągniętych pożyczek w Banku Gospodarstwa Krajowego na wyprzedzające finansowanie 

kosztów kwalifikowanych realizowanych w ramach działania „Odnowa i Rozwój Wsi” oraz  

„Podstawowe usługi dla gospodarki i ludności wiejskiej” objętych Programem Rozwoju 

Obszarów Wiejskich ,co wpłynie na zmniejszenie kwoty długu Gminy Rozprza. 

Natomiast w wykazie przedsięwzięć wprowadzono zmiany, które związane są  

z przedsięwzięciem pn. „Termomodernizacja budynków użyteczności publicznej”. 

 

Przyjęto jednogłośnie  

 

Uchwałę Nr X/79/11 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rozprza na lata 2011-2022 

 

Uchwała w załączeniu protokółu. 

 

 

Punkt 6 

Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki ze środków Europejskiego Funduszu 

Rozwoju Wsi polskiej w Warszawie. 

 

Skarbnik Gminy Bogdan Górecki przypomniał o przyjęciu przez Radę Gminy na poprzedniej 

sesji Uchwały w sprawie zaciągnięcia  kredytu ze środków Europejskiego Funduszu Rozwoju 

Wsi Polskiej w Warszawie na finansowanie inwestycji pn. „Budowa drogi przez wieś Pieńki”. 

Instytucja powyższa wprowadziła nowe przedsięwzięcie pn.„Samorządowy Program 

Pożyczkowy”, z którego mogą korzystać jednostki samorządu szczebla gminnego  

i powiatowego. Zaciągnięcie pożyczki w ramach tego przedsięwzięcia jest korzystniejsze dla 

gminy tj. bez prowizji i dodatkowych opłat. 

W związku z powyższym Skarbnik Gminy zaproponował podjęcie uchwały w sprawie 

zaciągnięcia pożyczki  uchylając uchwałę w sprawie zaciągnięcia kredytu ze środków EFRWP 

w Warszawie. 

Przyjęto jednogłośnie  

Uchwałę Nr X/80/11 

w sprawie zaciągnięcia pożyczki ze środków Europejskiego  

Funduszu Rozwoju Wsi Polskiej w Warszawie 

 

Uchwała w załączeniu protokółu. 
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Punkt 7 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonej w obrębie 

Straszów, oznaczonej numerem ewidencyjnym 343/3 

 

Rada Gminy wyraziła zgodę  na zbycie w drodze przetargu nieruchomości położonej  

w obrębie  geodezyjnym Straszów, oznaczonej numerem ewidencyjnym 343/3 o pow. 0,05 

ha. 

Wniosek rozpatrywała Komisja Rolnictwa …, która na posiedzeniu w dniu 12 września br. 

pozytywnie zaopiniowała wniosek o zbycie mienia komunalnego. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

 

Przyjęto jednogłośnie w powyższej sprawie 

 

Uchwałę Nr X/81/11 

 

Uchwała w załączeniu protokółu. 

 

Punkt 8 

Wybór ławników na kadencję 2012-2015 

 

Kolegium Sądu Okręgowego w Piotrkowie Tryb. ustaliło liczbę ławników na kadencję 2012 – 

2015 dla Gminy Rozprza w celu dokonania wyboru przez Radę Gminy tj. 

-  do Sądu Rejonowego w Piotrkowie Tryb.  2 osoby  w tym do sądu pracy 1, 

-  do Sądu Okręgowego w Piotrkowie  Tryb. 3 osoby. 

 

Do Rady Gminy w Rozprzy wpłynęło osiem zgłoszeń kandydatów na ławników, którzy 

opowiedzieli się w karcie zgłoszenia w jakim sądzie chcieliby pracować.  

Czterech kandydatów wyraziło chęć pracy w Sądzie Rejonowym i czterech w Sądzie 

Okręgowym.  

Radca Prawny Ilona Maćkiewicz omówiła zasady głosowania  tajnego. 

Powołano Komisję Skrutacyjną w składzie: 

1. Konopka Grzegorz  

2. Kaczmarek Zbigniew 

3. Olczyk Małgorzata 

Głosowanie przeprowadzono oddzielnie dla każdego sądu. 

Zostały przygotowane trzy rodzaje kart do głosowania tj: 

- do Sądu Okręgowego  

- do Sądu Rejonowego 

- do sądu pracy 

 

Protokóły Komisji Skrutacyjnej w załączeniu protokółu. 

W wyniku przeprowadzonego tajnego głosowania: 

 -  do  Sądu Okręgowego w Piotrkowie Tryb wybrani zostali: 

1.  Kabziński Robert 

2.  Kaczmarek Urszula Magdalena  

3.  Rakowiecka Jadwiga 
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-  do  Sądu Rejonowego wybrani zostali : 

1.  Kielanowski Jarosław Zbigniew  

2.  Odrzywół Iwona Zofia  

w tym do sądu pracy  - Odrzywół Iwona Zofia 

Wynikiem przeprowadzonego głosowania tajnego przyjęto  

 

Uchwałę Nr X/82/11 

Uchwała w załączeniu protokółu. 

 

Punkt 9 

Interpelacje , wolne wnioski i zapytania 

 

Przewodniczący Rady zapoznał z pismami, które wpłynęły do wiadomości Rady Gminy . 

Pisma dotyczyły: 

1) Budowy nowego chodnika w miejscowości Janówka  

2) Wniosków do budżetu na 2012 rok sołectwa Romanówka 

3) Nieodpłatnego przekazania sali kinowej wraz z zapleczem znajdującej się w budynku 

komunalnym w Niechcicach pod potrzeby Ochotniczej Straży Pożarnej . 

Ponadto Przewodniczący Rady odczytał telefonogram skierowany do mieszkańców gminy od 

Komendanta Komisariatu Policji w Woli Krzysztoporskiej o obowiązku umieszczania numeru 

porządkowego posesji. 

Radna Jadwiga Kułak –Pełka nawiązała do odbytego zebrania w domu ludowym  

w Niechcicach oraz pisma odczytanego przez Przewodniczącego Rady Gminy dotyczącego 

zaadoptowania parteru obiektu pod siedzibę Ochotniczej Straży Pożarnej w Niechcicach. 

Na zebraniu zgłoszone zostały dwie wizje zagospodarowania budynku. 

Radna uznała, że należy dotrzeć do jak największej  liczby mieszkańców, aby mieszkańcy 

mogli zadecydować w jakim celu zagospodarować ten obiekt. 

Zdaniem radnej każda zgłoszona wizja powinna być wzięta pod uwagę. 

 

Przewodniczący Rady Tomasz Gemel był również za tym, aby mieszkańcy podjęli decyzję. 

Nawiązał do sołectwa Lubień, gdzie mieszkańcy zdecydowali się na przeprowadzenie 

wewnętrznego referendum w celu podjęcia decyzji w sprawie zagospodarowania budynku 

po byłej szkole. 

 

Zastępca Wójta Artur Cubała  w nawiązaniu  do wypowiedzi radnej  zaproponował, aby inne 

propozycje zagospodarowania budynku wpłynęły również na piśmie do gminy. 

 

Punkt 10 

Zakończenie obrad 

 

Przewodniczący Rady podziękował wszystkim obecnym za udział w sesji. 

Obrady zakończono o godzinie 11.35. 

 

Protokółowała                                                                                  Przewodniczący Rady  

K. Dobrowolska 

                                                                                                                   Tomasz Gemel 

                                                                                                


